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Paulovics Géza polgármester: Tehát az a baj, hogy az induló pont az 2013, de most olyanokról 
beszélünk, ami rendeletbe vagy törvénybe van iktatva és helyi szinten minket hibáztatnak 
miatta   és amikor odamegyünk segítségért azt mondják, hogy bocsánat, mert körülbelül ezt 
kaptuk.  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Tehát határozati javaslattal élek, mégpedig azzal, hogy felkérem 
Zachár Zsolt vezetésével Trabalka Szilviát és Babják Gábort, amennyiben vállalják a felkérést, 
hogy vizsgálják meg, mint kis alakuló bizottságunk albizottságunk az előbb említett 
harmincegynéhány helyszínt, ami a listába védelemként szerepel az Örökségvédelmi listába 
Mogyoród tekintetében. Utána jöjjenek vissza tegyenek javaslatot, hogy a listában szereplők 
közül melyik az, amit valójában tényleg szükségszerű és meg is akarunk védeni, ami Mogyoród 
számára fontos és utána döntsünk arról, hogy milyen lépéseket eszközölünk. Jó, akkor már 
kezeljük az egészet csomagba és felkérlek benneteket, hogy a márciusi ülésre gyertek vissza 
ezzel. Zachár Zsolt elfogadod-e a felkérést erre, mint Értéktár Bizottság Elnöke és titeket meg 
szeretnének kérni, úgyhogy ez egy alakuló bizottság. Jegyző úr egy ad-hoc bizottság ennek 
semmi akadálya nincsen úgy tudom, úgyhogy erről szavazunk ez a határozati javaslatom.  
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
62/2022.(II.21) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 
felkéri Zachár Zsolt Értéktár Bizottság elnökének vezetésével Trabalka Szilvia alpolgármestert 
és Babják Gábor képviselőt, hogy vizsgálják meg az örökségvédelmi listában védelemként jelöl 
31 helyszínt és tegyenek javaslatot, hogy a listában szereplők közül melyik az, ami 
szükségszerű és meg is akarják védeni. A vizsgálat eredményét hozzák vissza a márciusi ülésre 
és akkor döntsenek arról, hogy milyen lépéseket eszközöljenek. 
Határidő: 2022. március 28. 
Felelős : Zachár Zsolt MÉB Elnöke,  
               Trabalka Szilvia alpolgármester,  
               Babják Gábor képviselő 
Szavazati eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva 

 
 
10. Belterületbe vonási kérelem Mogyoród, 0180/26-31 és 0180/56-57 hrsz-ek 
      (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 53) 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: A belterületbe vonásokkal kapcsolatban már csak az elmúlt héten, 
napokba is rengeteg megkeresést kaptam a   lakosoktól mindenféle véleményekkel, kaptam 
képviselőktől összefoglalókat. Én összeszedtem azt a 7 pontot, amiben véleményeket 
fogalmaztak meg a hozzám fordulok és egyébként szerintem ezek olyan vélemények, vagy 
olyan területek, amiket helyes áttekintenünk annak tükrében, hogy mit akarunk kezdeni a 
belterületbe vonásokkal. Egyes bocsánat gonosz módon hagy induljak először a pénzügyi 
kérdésektől, hiszen önmagában ez a költségvetésünknek egy részét jelenti, hiszen ezzel 
terveztünk az ebből befolyó összeggel. Még februárt írunk, február végét eddig talán emlékeim 
szerint kettőt engedélyeztünk vagy 3-at januárban. Ha emlékszünk volt decemberben még én 
tettem azt a javaslatot 1. decemberi határozati javaslat volt a 2000 forint/ négyzetméteres árnak 
a tartására, ezt, mint minimumot határoztuk meg, hogy ez alatt ne lehessen díjat meghatározni.  
Tehát az egyik az anyagi része, hogy a kasszának mennyire van szüksége az ebből befolyó 
pénzre. A kettes nagyon sokan jöttek ugye a környezeti hatásokkal, Somlyó oldalnak a 
közelségével, kilátónak a kérdéskörével, ez volt egy ilyen 2. nagy témakör a 3. ügye a 
klasszikusan a vízelvezetés az, ahova folyik el a víz, lesz-e elég víz, mennyire sérti a már 
meglévő lakosoknak a víznyomási kérdéseit azt, hogy ha újabb ingatlanok épülnek.  
 


































